
Referat GIF-hovedbestyrelsesmøde mandag d. 15. juni 2020 

 

1. Bordet rundt 

Fodbold: 

Fodbold har ligget meget stille under Corona.  

Bordebænkesættet ved multibanen er råddent og bør udskiftes.  

Der har været tilfælde hvor der er nogen der kører rundt i bil deroppe.  

Der er planer om E-sport torsdag. Der skal gerne være noget hal-tid også til noget bevægelse.  

 

Gymnastik: 

Springholdene er startet i dag.  

Kroket startede op lige så snart man måtte samles 10 udenfor.  

 

Kommunen/hallen har frasagt sigt ansvaret for informationsmateriale, sprit, rengøring osv. og lagt 

den over til foreningerne. Det tages videre til Hallens bestyrelse.  

  

Kroket har 40-års jubilæum i år. De fejrer det til august.  

 

Tennis:  

Fuld fart på. Mange nye medlemmer. Har ca. 70 medlemmer nu. Der er træner på om lørdagen, 

hvor der er stor tilslutning.  

 

Billard:  

Lukkede ned med Coronaen. Startede op i sidste uge.  

Der er kigget på nye lamper overbordene. De koster 9.000 kr. stykket. De har fået tilskud fra DGI og 

GIF’s Venner.  

Der tilmeldes 3 hold til kommende sæson.  

 

Håndbold: 

Har lige holdt generalforsamling.  

Mister indtægter fra festivalen (150.000 kr.) 

Har fået ny sponsor til tøj (40.000 kr.) 

Der bliver en lille kontingentstigning næste sæson, da flere hold vil spille i højere rækker.  

 

Motion: 

Åbnet igen. Medlemmer har været på standby under corona og har fået en ekstra måned 

efterfølgende.  

 

2. Gadstrupdagen 5 september 

Aflyses i år. Vi ved ikke med sikkerhed om forsamlingsforbuddet ophæves. Derudover er der givet 

vis mange arrangementer som er flyttet til efter sommeren, bl.a. konfirmationer.  

 

Vi udskyder til næste år.  


